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På utbildningsnämndens sammanträde den 24 maj 2013 beslutades att S:t Örjans skolor skulle 

knytas närmare till närliggande skolor.  

I en skrivelse, som antogs av nämnden som direktiv i den kommande utredningen från FP, M, 

KD och C framhöll man att möjligheten till undervisning i särskilda undervisningsgrupper ska 

kvarstå även i fortsättningen och att det är viktigt att förändringen upplevs som trygg för 

elever och föräldrar. Vidare skrev man att en samordnande organisation ska tillsättas, som ska 

tillse att det finns särskilda undervisningsgrupper tillgängliga för de elever som har behov av 

det. Utbildningsförvaltningen ska också säkerställa att nödvändig kompetens inom elevhälsa 

bibehålls även efter omorganisationen.  

Med anledning av detta beslut har Miljöpartiet några frågor till utbildningsförvaltningen: 

1. Hur ser planeringen för S:t Örjans skolor ut för närvarande? 

2. Hur informeras föräldrar och elever om vad som händer i framtiden med deras skola?  

3. När kommer en samordnande organisation att tillsättas och vilken kompetens kommer 

att finnas där? 

4. Hur kommer utbildningsförvaltningen att säkerställa att eleverna i S:t Örjans skolor får 

fortsatt tillgång till nödvändig kompetens inom elevhälsa? 

 

 

 


